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Radny Rady Miasta Świdwin 

Przewodnicząca Rady Miasta Świdwin 

Pani Monika Stępniak 

Wniosek Radnego o ustosunkowanie się  do nagminnego łamania 

przepisów prawa miejscowego, czyli Statutu Miasta Świdwin. 

Pani Przewodnicząca wnoszę  o zajęcie stanowiska w stosunku do następującej 

sytuacji, która miała miejsce w dniu dzisiejszym czyli 17 listopada 2020 roku a mianowicie: 

informacja o posiedzeniu Komisji Bezpieczeństwa, Praworządności, Gospodarki 

Komunalnej i Ochrony Środowiska ukazała się  w dniu 16 listopada 2020 roku, posiedzenie 

w dniu 17 listopada 2020 roku. Według Statutu taka informacja powinna ukazać  się  

najpóźniej na 3 dni przed posiedzeniem ( § 37. 2 Statutu Miasta) „ czyli w tym przypadku 
termin nie został  dochowany. Również  materiały do pracy Komisji wpłynęły w dniu 16 

listopada 2020 roku. To w jaki sposób radni mogą  rzetelnie odnieść  się  do poruszanych 
problemów, jeśli nie mają  czasu na konsultacje ze swoimi wyborcami? Praca radnego to 
przede wszystkim dialog z wyborcami - tego w tym przypadku zabrakło. 

Mój wniosek o zamknięcie Komisji i przeniesienie jej na termin zgodny ze Statutem 
został  odrzucony, więc nasuwa się  stwierdzenie że wszelkie wnioski Komisji będą  
obarczone błędem prawnym. Uważam, że przyzwalając nawet na drobne łamanie prawa, 
dajemy przyzwolenie na bezprawie. Przypadki łamania prawa miejscowego miały już  
miejsce np. sesje nadzwyczajne, które nie mają  umiejscowienia w Statucie Miasta 
Świdwin. 

Wnoszę  również, by Pani odpowiedź  podparta była opinią  prawną  Radcy Prawnego 
Pana Kamila Szyposzyńskiego. Wnoszę  również  o to, by opinia Radcy Prawnego była 
odpowiedzią  na konkretne zapytanie - Czy posiedzenie Komisji było zwołane zgodnie z 
prawem „ czy nie? 

Wiesław Grzesiak Radny Rady Miasta Świdwin 


